
 R  E  P  U  B  L  I  K  A     H  R  V  A  T  S  K  A 

          OSJEČKO-BARANJSKA ŽUPANIJA 

    GRAD VALPOVO 

   GRADSKO VIJEĆE 

___________________________________________________________________________ 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

Z  A  P  I  S  N  I  K 

 

19. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA GRADA VALPOVA 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
___________________________________________________________________________ 

 

KLASA: 024-01/22-02/10      

URBROJ: 2158-7-1-22-2 

 

Valpovo, 29. studenoga 2022. godine 

 

 



 
 

R  E  P  U  B  L  I  K  A    H  R  V  A  T  S  K  A 

       OSJEČKO-BARANJSKA ŽUPANIJA 

                    GRAD VALPOVO 

                  GRADSKO VIJEĆE 

 

KLASA: 024-01/22-02/10      

URBROJ: 2158-7-1-22-2 

 

Valpovo, 29. studenoga 2022. godine 

 

Z A P I S N IK 

 

19. sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova, održane 29. studenoga 2022. godine 

u Vijećnici broj 1 Gradskog vijeća Grada Valpova, M. Gupca 32. 

 

 Sjednica je počela sa radom u 19:00 sati.   

 

Sjednici su nazočni sljedeći vijećnici: Igor Uranjek, Dinko Župan, Ana Brajnović, 

Stela Horvat, Marijan Mandić, Josip Medved, Petra Hibler Fuderer, Siniša Galovac, Valentina 

Škorvaga, Željko Varžić, Dalibor Bošnjaković, Alenko Bajer, Filip Ivanović i Bruno Čačić. 

 

Ne nazočni vijećnici: Tomislav Čamagajevac.  

 

Ostali nazočni: Matko Šutalo, gradonačelnik, Marko Barišić, zamjenik 

gradonačelnika, Zvonko Barišić, tajnik Grada, Marko Vuksanić, pročelnik Upravnog odjela 

za gospodarstvo i društvene djelatnosti, Oliver Vazdar, pročelnik Službe za financije i 

proračun, Goran Šimić, pročelnik Upravnog odjela za komunalne i stambene djelatnosti, 

Damir Medved, viši stručni suradnik za lokalnu samoupravu, Bojan Pavošević, direktor tvrtke 

Urbanizam d.o.o. Valpovo, Iva Matić, direktorica tvrtke Dvorac d.o.o. Valpovo, Dalibor 

Košutić, ravnatelj OŠ Matije Petra Katančića Valpovo, Damir Jakopiček, ravnatelj OŠ 

Ladimirevci, Svjetlana Kalpić, ravnateljica Srednje škole Valpovo, Davor Runje, direktor 

HRV, Vladimir Vazdar, novinar Valpovštine info.  

  

Zapisnik na sjednici vodi Tonka Bartulović-Franković, djelatnica Gradske uprave. 

 

 Sjednicu je otvorio predsjednik Gradskog vijeća Igor Uranjek, pozdravio sve nazočne, 

utvrđuje da je nazočno 11 vijećnika. Uz poziv za sjednicu dostavljen je i prijedlog dnevnog 

reda. Predsjednik poziva nazočne, ukoliko imaju prijedloga za izmjenu i dopunu predloženog 

dnevnog reda, da ih podnesu. Budući da drugih prijedloga nije bilo, predsjednik stavlja na 

glasovanje prijedlog dnevnog reda. Nakon provedenog glasovanja, vijećnici su usvojili 

jednoglasno (11 glasova ZA) ovaj  

 

d n e v n i   r e d 

 

1. Usvajanje Zapisnika 17. i 18. sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova. 

2. Aktualni sat. 

3. Informacija o radu škola u šk. god. 2021./2022. OŠ Matije Petra Katančića 

               Valpovo, OŠ Ladimirevci i Srednje škole Valpovo te o upisu učenika u šk. god. 

               2022./2023. 

4. Operativni Program radova na održavanju pješačkih površina, gradskih  

          i nerazvrstanih cesta u zimskom razdoblju 2022./2023. godine. 
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  5. Informacija o podjeli i prijenosu poslovnih udjela Trgovačkog društva 

           Urbanizam d.o.o. Valpovo. 

  6. Izvješće o radu gradonačelnika Grada Valpova i zamjenika gradonačelnika za 

      razdoblje siječanj – lipanj 2022. godine. 

  7. Prijedlog IV. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Valpova za 2022. godinu.  

  8. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Valpova za 

      2022. godinu. 

  9. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za zaduženje tvrtki Valpovački  

      poduzetnički centar d.o.o. Valpovo kod poslovne banke. 

10. Prijedlog Odluke o davanju jamstva Grada Valpova za zaduženje tvrtke 

             Valpovački poduzetnički centar d.o.o. Valpovo kod poslovne banke. 

11. Prijedlog Odluke o socijalnoj skrbi Grada Valpova. 

12. Prijedlog Programa o izmjenama i dopunama Programa javnih potreba iz područja 

       socijalne skrbi, obrazovanja, humanitarnih djelatnosti te drugih područja od  

       interesa za opće dobro Grada Valpova za 2022. godinu. 

13. Prijedlog Programa o izmjenama i dopunama Programa javnih potreba u kulturi  

      Grada Valpova za 2022. godinu. 

14. Prijedlog Plana djelovanja Grada Valpova u području prirodnih nepogoda za 2023.  

      Godinu. 

15. Prijedlog odluka o dodjeli javnih priznanja Grada Valpova za 2022. godinu. 

16. Prijedlog Rješenja o osnivanju i imenovanju Povjerenstva za zakup  

      poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske za Grad Valpovo. 

17. Prijedlog Rješenja o osnivanju i imenovanju Povjerenstva za uvođenje u posjed  

             poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske za Grad Valpovo. 

18. Pitanja i prijedlozi. 

 

Nakon toga prelazi se na rad prema usvojenom dnevnom redu. 

 

Vijećnici Dinko Župan i Marijan Mandić su došli na sjednicu, pa je sada nazočno na 

sjednici 13 vijećnika. 

 

Prije prve točke dnevnog reda, predsjednik je pročitao obavijest Gradskom vijeću 

Grada Valpova od vijećnika Josipa Medveda za ponude izrade namještaja po mjeri na upit 

Dječjeg vrtića „Maza“ Valpovo, koje su prihvaćena, te je primio narudžbenice 90/2022 i 

93/2022, također je na upit Grada Valpova poslao ponude za izradu namještaja po mjeri koje 

su prihvaćene te je primio narudžbenice 365/2022, 396/2022 i 410/2022. 

 

TOČKA 1. USVAJANJE ZAPISNIKA 17. I 18. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA  

        GRADA VALPOVA 

 

Predsjednik konstatira, nakon izjašnjavanja članova Gradskog vijeća da su zapisnici 

17. i 18. sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova  jednoglasno usvojeni (13 glasova ZA). 

 

TOČKA 2. AKTUALNI SAT 

 

PITANJA VIJEĆNIKA 

 

Bruno Čačić 

- imam dva pitanja, prvo je za gradonačelnika, radi se o cestama što su prošle godine 

renovirane, ulica Z. Frankopanska i okolo. Vidimo da Osijek-Koteks ili koja firma to trenutno 

renovira, a ta renovacija što je prošla ili obnova sada smo vidjeli da se te ceste raspadaju, 

pogotovo ta u Z. Frankopanskoj, da li će se to ponovo obnavljati, da li tu postoji neki nadzor, i  
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po kojem principu se obnavljaju te ceste u  Gradu Valpovu. Opet sada primjer J. Kozarca, N. 

Tesle, B. Radić su obnovljene, jedan dio u J. Kozarca ništa, rupa na rupi, okolo tog naselja se 

obnavlja, mi ne znamo kome to treba prijaviti ili to treba netko sam vidjeti, pošto mi o tome 

govorimo već godinama, pa me to zanima, te ceste, tko obnavlja, kako se obnavljaju, na čiji 

zahtjev, i zašto su tako loše napravljene? Drugo pitanje za direktora komunalnog poduzeća, 

radi se o onim smeđim kantama, ja sam bio tamo slučajno na prijedlog nekih građana, tih 

smeđih kanti nema, pitao sam kada se mogu dobiti, zašto ih nema, ne znaju, pa me sada 

zanima, da li postoji mogućnost, pošto mi koji nemamo te kante, isto plaćamo kao i oni što ih 

imaju, a nemamo kuda s tim bio otpadom, da li da to tovarimo u vlastite vreće, ili imaju neki 

obrasci da moramo kupiti tu komunalnu, pa mi to pojasnite zašto nema tih smeđih kanti, da li 

će doći i kako da zbrinjavamo taj bio otpad za što je namjena?   

 

Željko Varžić 

- imam dva pitanja za gradonačelnika, prvo je vezano za vrtiće, od prošle sjednice Gradskog 

vijeća imali smo objave okolnih gradova da su dobili na navedene projekte koje su nominirali 

tako da je Osijek dobio tri nova vrtića, dogradnja 2 postojeće, Đakovo jedan, Belišće 

proširenje Maslačka, D. Miholjac – Područni vrtić u Rakitovici, Našice – Jaslički vrtić, moje 

pitanje je, da li smo mi uspjeli nominirati naš novi vrtić koji je u prijedlogu i kako smo prošli, 

ako jesmo. Drugo pitanje vezano je isto tako za objavu Grada Osijeka, za dobiveni natječaj za 

rekonstrukciju i izgradnju vodoopskrbne i kanalizacijske mreže iz nacionalnog plana 

oporavka i otpornosti, dobili su oko 165 milijuna, mene zanima, da li smo mi isto tako uspjeli 

nominirati, ako je bio otvoren natječaj, naša prigradska naselja, mislim na Nard i bela sela, 

vezano za kanalizaciju?  

 

Filip Ivanović 

- pitanje za gradonačelnika ili pročelnika Vazdara, imam informaciju da DVD na području 

Grada Valpova još uvijek nisu dobila sredstva koja su im namijenila VMO, pa me zanima 

hoće li to biti obavljeno u ovoj godini, ako hoće i kada? 

 

Josip Medved 

- pitanje za direktoricu Dvorca, pošto je taj projekt vjerojatno vezan za Fasep, Dravska ulica 

je raskopana do pola, radovi stoje veće mjesecima, građani te ulice pitaju što se događa s 

time, kada će se to zatvoriti, gdje je zapelo?  

 

ODGOVORI GRADONAČELNIKA 

Gradonačelnika Matko Šutalo je pozdravio sve nazočne, te odgovorio na postavljena  

pitanja. 

- odgovor na pitanje vijećnika Brune Čačića, vezano za renoviranje cesta po izvršenju 

sanacija u Gradu Valpovu, što se tiče samog projekta tzv. Fasep, naručitelj za te projekte je 

tvrtka Dvorac, Grad Valpovo je partner i s tim ste upoznati da u onim naseljima u kojima su 

izvršeni radovi, da sanaciju obavimo na način da i Grad sudjeluje sa svojim sredstvima, pa da 

te ulice budu renovirane kako treba. Službenici iz Upravnog odjela za komunalne djelatnosti 

zajedno sa djelatnikom Urbanizma, koga je odredila direktorica Urbanizma kao naručiteljem 

obišli su kompletno Grad, gdje smo utvrdili preko 40 nedostataka na pojedinim točkama u 

Gradu, nakon toga smo to prokomentirali sa Dvorcem, sa direktoricom, a zatim smo napravili 

i odradili sastanke sa Osijek-Koteksom, kao izvođačem radova i njihovim podizvođačima, na 

tom sastanku je odlučeno da će oni te nedostatke ukloniti, i na tome ćemo naravno inzistirati, 

sanacija je počela i nadzor obavljaju stručne službe iz Dvorca, naravno uključen je i Grad 

Valpovo sa svojim Upravnim odjelom za komunalne i stambene djelatnosti.   

- odgovor na pitanja vijećnika Željka Varžića, vezano za vrtić, da, mi smo prijavili vrtić, 

dobili smo dopis da dopunimo prijavu, što smo i učinili, sada čekamo odluku, koliko mi je 

poznato, da nisu još svi dobili odluke koji su vrtiće prijavili, očekujemo da će i naš vrtić proći, 

i da ćemo ga u skorije vrijeme i izgraditi. Što se tiče nacionalnog programa oporavka i 



-  4  - 

 

otpornosti, rok za prijavu projekata je bio do kraja 10 mjeseca, međutim zbog velike navale, 

ali i zbog sporosti određenih službi u određenim ministarstvima, Vlada je odlučila taj natječaj 

produžiti do kraja godine. Mi imamo 14 ili 15 projekata što se tiče samog Valpova i 

prigradskih naselja koji nemaju odvodnju, za neke imamo gotove projekte, za neke nemamo, 

a za one koje nemamo, razlog je taj što smo još u ožujku ove godine poslali elaborate u 

Ministarstvo zaštite okoliša, za koje nam treba potvrda Ministarstva graditeljstva, i bili smo 

nekoliko puta na sastanku u Ministarstvu kod državnog tajnika, neki dan je došlo za Dvorac, 

to vam može nadopuniti direktorica, a za ove druge čekamo, kažu da su ti naši elaborati na 

odluci, i svako malo trebamo očekivati da će stići i nakon toga možemo prijaviti na 

građevinsku dozvolu, vjerujem da ćemo uspjeti koliko god možemo prijaviti do kraja godine 

u nacionalni program oporavka i otpornosti, nama su ti projekti od izuzetne važnosti, 

pogotovo za prigradska naselja, ono što stignemo sada ćemo prijaviti, što ne budemo stigli, 

čekat ćemo idući natječaj, ali opet kažem da smo mi odradili jako puno toga na vrijeme, 

nismo jedini, neke jedinice lokalne samouprave čekaju preko godinu dana, odgovor od 

Ministarstva koji smo dobili, da samo jedna gospođa radi na tome.  

- odgovor na pitanje vijećnika Filipa Ivanovića, vezano za DVD, može se pročelnik Vazdar 

uključiti, pa odgovoriti. 

 

Bojan Pavošević 

- odgovor na pitanje vijećnika Čačića, vezano za smeđe spremnike, koliko sam ja bio 

informiran kada sam stupio na funkciju, da je prije nego što sam ja došao bio neki upitnik 

prema korisnicima, gdje su se očitovali koliki je stvaran broj ljudi koji bi htjeli imati smeđi 

spremnik i oni koji nisu htjeli, ti su rekli da će kompostirati kod svoje kuće u dvorištu ili kako 

već, i tu je bilo nešto preko 300 korisnika koji su izrazili želju za posjedovanje takvog 

spremnika. Grad Valpovo je kroz fondove nabavio blizu 800 tih kanti, podijeljeno je onima 

koji su izrazili želju, drugi su kroz usmene preporuke dolazili, mi smo to podijelili i više od 

toga nema, ne mogu ja sada nikome reći da po odluci nismo tako definirali, da ne bi bilo da 

mi nekom namećemo da mora kupovati biorazgradive vrećice, one su relativno nešto skuplje, 

bilo bi dobro kada bi oni koji nemaju kante možda stavljali u biorazgradive, jer mi to 

skupljamo odvojeno i unazad par mjeseci krenuli smo sa Osječkim Unikomom voziti 

biorazgradivi otpad, i u zadnje vrijeme baš ne primaju naše kamione, odbili su baš zato što je 

dosta taj otpad zagađen sa PVC vrećicama, to nam je problem, više ne vozimo, i ne znam što 

bih vam savjetovao, kada bi bilo onako po pravilu, bilo bi lijepo da svi imaju neke 

biorazgradive vrećice, da to prolazi i tamo na krajnju destinaciju gdje se vozi, ali za sada je to 

tako.  Mislim da Grad više neće, da je ovo od Fonda ispucano što je bilo, može si svaki čovjek  

kupiti tko nije u višestambenom stanovanju kantu, tu kantu ćemo dizati i prazniti.  
 
Iva Matić 

- odgovor na pitanje vijećnika Josipa Medveda, vezano za radove u Dravskoj ulici, tu smo 

imali problem sa nekim spojnicama, tlačnim cjevovodima, trebalo se to odraditi još prije 2 

tjedna, ali se čekala izmjena pumpe u Radićevoj ulici, jer sve što ide preko tog tlačnog, ta 

kanalizacija ima dva cjevovoda, jedan se mora zaustaviti dok se ovaj drugi sanira, renovira, 

mislim da će to vrlo brzo biti gotovo kroz nekih možda 2 tjedna, i onda će se cijela ulica 

zatvoriti, sanirati kako treba.  

- odgovor na pitanje vijećnika Željka Varžića, što se tiče prijave projekata za NPOO, kako je 

rekao gradonačelnik, od ožujka smo čekali rješenje Ministarstva zaštite okoliša koje smo 

dobili jučer, projekt za Nard je svakako planiran, 3 ili 4 ulice u Valpovu, sada nam je malo 

problem do kraja godine za ove projekte koje nemamo, uvjet za prijavu za NPOO je to 

rješenje Ministarstva i građevinska dozvola, da bi imali građevinsku dozvolu, moramo imati 

glavni projekat koji se ne može napraviti ako nemate rješenje od Ministarstva zaštite okoliša, 

tako da je to sve povezano, nadam se da ćemo uspjeti bar što se tiče Valpova, i Nard svakako 

uključiti u taj NPOO. 
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Oliver Vazdar 

- odgovor na pitanje vijećnika Filipa Ivanovića, bit će isplaćeno DVD u roku od nekih tjedan 

dana, mislim da će biti sve isplaćeno, što se tiče VMO. 

 

Marko Barišić 

- referirat ću se na pitanje vijećnika Čačića, i odgovor direktora Pavoševića, mi nismo imali 

pokazatelj niti su nam ljudi dolazili sa upitom vezano za smeđe kante, prvi put čujemo da 

postoji dodatna potreba u nabavljanju novih kanti, spremni smo raspisati javni poziv do kraja 

ove godine, vidjet ćemo kolika bude zainteresiranost naših sugrađana, i uvrstit ćemo to u 

Proračun za 2023. godinu, tako da će Grad Valpovo nabaviti smeđe kante svojim sredstvima, 

i početkom godine će ih podijeliti, tako da ne bude ovih problema i nepredviđenih okolnosti 

na koje je naišao direktor Urbanizma. 

 
Željko Varžić 

- vezano za drugo pitanje i NPOO, po odgovorima direktorice i gradonačelnika vidimo da što 

se tiče prigradskih naselja belih sela nemamo gotovo nikakve šanse da to prijavimo do kraja 

ove godine, kako ste vi rekli gradonačelnice, eventualno Nard i dio Valpova. Znamo da 

nemamo odvodnju u našim prigradskim naseljima već puno godina, na žalost smatram da smo 

kasno krenuli u pripremanje dokumentacije, jasno je da to ne ide tako lagano, nije to prvi 

projekt, često zapinju papiri i projekti, ali predugo znamo da nam je to potreba, mislim da 

smo trebali biti spremniji da bi mogli aplicirati odvodnju u prigradskim naseljima, jer toliko je 

novca u tom NPOO, da smatram da bismo to sigurno i dobili.  

 
Iva Matić 

- samo da pojasnim, ovo rješenje Ministarstva zaštite okoliša, to je nešto novo što su tražili, 

nije se moglo koristiti, da smo imali rješenje prije 2, 3 godine, ne bi se moglo iskoristiti sada, 

jer je to novo iz 2021., kada je izašao NPOO, cijela Hrvatska je išla u to, što je rekao i 

gradonačelnik, jedna žena na tome radi, mi da smo imali sve spremno, isto bi nam sada bilo, 

mi imamo gotove neke projekte, koji su gotovi sa građevinskom dozvolom, ne mogu ih 

aplicirati, dok nisam sada dobila taj papir, ne može se isto tako u fazama nešto, da sada mi 

imamo 3 dozvole, pa četvrtu ću dobiti nakon tjedan, dva, ne, kada se prijavljuje jedan 

naručitelj, prijavljuje sve projekte odjednom, moramo imati komplet, ono što ćemo imati 

sigurno su te što imamo gotove građevinske dozvole za Valpovo, za Nard se nadam da ćemo 

imati, danas smo digli konferenciju za nove posebne uvjete, tako da što se tiče belih sela, to je 

projekt koji je star 10-15 godina, koji se treba ponovno sve napraviti, on je u proceduri da se 

radi, ali bez tog rješenja nismo mogli ništa dalje, mi ćemo to sada i dalje pokrenuti, ne 

vjerujem da će se stići do kraja godine, ali ja vjerujem da će i na godinu biti nekih prilika da 

se to prijavi, jer je to svakako u planu da se radi. 

 
Predsjednik Gradskog vijeća zaključuje raspravu, budući da nije više bilo pitanja. 

 

TOČKA 3. INFORMACIJA O RADU ŠKOLA U ŠK. GOD. 2021./2022. OŠ MATIJE  

        PETRA KATANČIĆA VALPOVO, OŠ LADIMIREVCI I SREDNJE  

        ŠKOLE VALPOVO TE O UPISU UČENIKA U ŠK. GOD. 2022./2023. 

 

 Dalibor Košutić, Damir Jakopićek i Svjetlana Kalpić su obrazložili predmetni 

materijal. 

 

 Vijećnik Dalibor Bošnjaković je došao na sjednicu, pa je sada nazočno 14 vijećnika na 

sjednici. 
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Predsjednik otvara raspravu. U raspravi su sudjelovali: Bruno Čačić i Svjetlana 

Kalpić. 

 

Bruno Čačić 

- Srednja škola Valpovo, to me najviše zanima, u 6 mj. prošle godine smo o tome razgovarali 

kada su bili upisi, ravnateljica nije bila ovdje, i nismo dobili odgovor koliko se učenika u koje 

smjerove može upisati u Srednjoj školi Valpovo, pa smatram da ta komunikacija sa lokalnom 

zajednicom i predstavnicima od strane vaše škole baš i nije u nekom najboljem omjeru, 

smatram da bi to trebalo malo poboljšati, a ne da dođe do upisne godine, a da se ne zna koje 

smjerove naša djeca mogu upisati. pa me zanima da li je moguće vratiti te smjerove ponovo, 

jer ste i sami rekli da imamo djece koja bi htjela pohađati gimnaziju, nema više mjesta, da je 

popunjeno sve, da ima volje i mi im ne pružamo mogućnost, oni opet moraju otići negdje 

dalje, i dolazimo do toga da nam se svake godine smanjuje broj učenika, pa tako da nije baš 

sve krivica na društvu, ljudima što odlaze, nego je možda krivica na djelatnicima srednje 

škole, da to dopuštaju ili možda ne poduzimaju ništa da bi barem umanjili ili pokušali taj 

trend smanjenja barem umanjiti, a ne da bude konstantno manje i konstantno se smanjuje, ja 

bih htio da nam odgovorite kakvi su vaši planovi da se taj trend smanji, i da li je moguće 

povećati broj upisnih razreda za ove gimnazijalce? 

 

Svjetlana Kalpić 

- što se tiče samih upisa, pravila, vremenik i postupak ne propisuje ravnatelj škole, niti škola, 

to je potpuno jasno već od početka kada Ministarstvo u prvom mjesecu donese tu odluku o 

upisu učenika u sljedeću školsku godinu. Ove školske godine bez obzira kakva ona završila  

tu moramo razlikovati organizacijski upis i planski upis, u ime škole ravnatelj predlaže, 

osnivač potvrđuje, a Ministarstvo odobrava, to je taj postupak, kada je bila ta situacija, nakon  

prvog kruga gdje se nije uopće znalo što će nama Ministarstvo odobriti, ja sam planirala 2 

razreda gimnazije, naravno ekonomsku školu, i ove ostale strukovne koje su sada, i to je bilo 

7 razrednih odjela, 140 učenika, Županija, naš osnivač je to potvrdila, nakon 3-4 dana 

Ministarstvo javlja da nam ukidaju taj jedan razred ekonomske škole, onda je išla javna 

rasprava, gdje ste se imali prilike vi uključivati, to je trajalo negdje oko 3 tjedna, nakon te  

rasprave je bilo naznake da će se nekim školama ponovno to odobriti ili vratiti, i tu je nastao 

kaos, jer se nekim školama vratilo, a nekima ne. Mi kao škola nismo uopće znali što će na 

kraju Ministarstvo odobriti ili neće, a bližio se i datum upisa djece u ta zanimanja, bez obzira 

na to, mi smo išli u osnovne škole, ne samo mi nego i ostali poduzetnici koji su inače išli sa 

nama u promidžbu, oni koji su zatražili da se naši učenici nalaze na praktičnoj nastavi, išli su 

po školama, mi nismo ni mogli provoditi tu jednu cjelovitu kampanju, zato što nismo ni znali 

što će nam Ministarstvo odobriti, na kraju je ispalo da nismo imali jedan razred ekonomske 

škole, nije bilo potrebno unaprijed uznemiravati roditelje, jer mi ravnatelji ne možemo ići u 

javnost, a da točno službeno nemamo podatak od Ministarstva što ćemo mi upisati, mi smo 

poduzeli sve što smo mogli, pravilo je da ravnatelji nikada ne iznose u javnost nešto što nije 

argumentirano, nešto što mi ne dobivamo ili od svog osnivača ili od svog poslodavca 

Ministarstva, ja predstavljam ministarstvo i mog osnivača, ne mogu samostalno da određujem 

što ćemo upisati ili ne. Svako pomicanje ili ukidanje sektora ili broja razrednih odjela, dovodi 

do kompletnog poremećaja sustava, što da ja ukinem?, mi nemamo djece, imamo jedva 6 

razrednih odjela, po prosjeku je 17 učenika, ako ja tražim 3 razreda gimnazije, tu automatski 

tražimo zapošljavanje novih ljudi, preraspodjelu drugih sektora, jer upisivanje u bilo koji 

razred ili ukidanje bilo kojeg razreda sektor ili zanimanja, dolazi do poremećaja sustava 

unutar toga, gimnazija ima 17 predmeta, ja moram tražiti novo zapošljavanje, da li će meni 

Ministarstvo dozvoljavati novo zapošljavanje?, neće, jer nema djece.  

 

Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (14 glasova ZA) ovu točku dnevnog reda. 
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TOČKA 4. OPERATIVNI PROGRAM RADOVA NA ODRŽAVANJU PJEŠAČKIH  

        POVRŠINA, GRADSKIH I NERAZVRSTANIH CESTA U ZIMSKOM  

        RAZDOBLJU 2022./2023. GODINE 

 

Bojan Pavošević - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 14. sjednici, održanoj 29. 

studenoga 2022. godine razmatrao predmetni program, te ga usvojilo jednoglasno (3 glasa 

ZA). 

 
 Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (14 glasova ZA) ovu točku dnevnog reda. 

 

TOČKA 5. INFORMACIJA O PODJELI I PRIJENOSU POSLOVNIH UDJELA  

        TRGOVAČKOG DRUŠTVA URBANIZAM d.o.o. VALPOVO 

 

Matko Šutalo - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 14. sjednici, održanoj 29. 

studenoga 2022. godine razmatrao predmetnu informaciju, te ju usvojilo jednoglasno (3 

glasa ZA). 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi su sudjelovali: Marko Barišić, Bojan 

Pavošević, Igor Uranjek i Matko Šutalo. 

 

Marko Barišić 

- pitanje za direktora Pavoševića, ukoliko se stvarno pokažu riječi gradonačelnika točnima, i 

da Općine Bizovac i Petrijevci povjere uslugu odvoza otpada tvrtki Unikom, hoće li tvrtka 

Urbanizam biti primorana otpustiti određeni broj djelatnika koji se bave odvozom otpada? 

 

Bojan Pavošević 

- ne mogu sada to izričito reći, kada ste ove godine donijeli odluku da želite učestaliji odvoz 

smeća na području Grada Valpova, onda smo morali uvesti još jednu ekipu, treći kamion, da 

bi zadovoljili potrebe Grada Valpova, i općina Bizovac i Petrijevci, s tim da ove dvije općine 

nisu htjele učestalije, ali svejedno zbog obujma posla morali smo treću  ekipu uvesti, sada 

kada bi oni u nekom skorijem vremenu izašli, vjerojatno bi to bilo previše ljudi za taj posao, 

pa bi vjerojatno tu treću ekipu u tom smislu morali rasformirati, da li te ljude  na nešto drugo 

prebaciti, ili će biti viška, vidjet ćemo, ali bi vjerojatno bio neki višak.  

 

Igor Uranjek 

- imam pitanje za gradonačelnika, što se tiče tih udjela i upisa, mi smo to morali napraviti bez 

da bi vrijeme iscurilo, a bilo je i nekih destrukcija sa druge strane, ta revizija koju ste 

spominjali, da li to njih išta obvezuje, ukoliko oni ne prihvate nalaz revizije, koji su nam 

daljnji koraci, odnosno koje su moguće posljedice, ako dođe do nekih problema, dali postoji 

mogućnost osnivanja svog komunalnog poduzeća, izlaska iz ovog poduzeća? 

 

Matko Šutalo 

- na toj zadnjoj skupštini, na kojoj smo donijeli ovakve odluke jednoglasno, svi suvlasnici su 

bili prisutni, bio je prisutan i javni bilježnik, obzirom da kod ovakvih stvari je praksa da bude 

prisutan javni bilježnik, on vodi zapisnik, koji je ovjeren i potpisan s njegove strane, tako da 

ih u svakom slučaju obvezuje, ali naravno obvezivalo ih je i prije nekih godinu dana kada smo 

isto tako proveli sličan postupak, pa na kraju nisu htjeli potpisati osnivački ugovor novi, to je 
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jedan od razloga, iako su se obvezali svojim potpisom, ali vjerujem da možemo to u sudskom 

postupku izganjati, ukoliko bude potrebe, ali sve gledajući sada iz ove perspektive, vjerujem 

da će to biti sve u redu nakon provedenog revizorskog izvješća, obzirom da su se složili na 

koji način da se provede revizorsko izvješće, da se gledaju ulaganja u stvarima i pravima i 

novcu, a ne ono što smo ranije radili, gdje smo računali i usluge, vjerujem da ćemo doći do 

realnih suvlasničkih udjela u našim tvrtkama, da su i ostali suvlasnici toga svjesni, tako da 

mislim da neće biti nikakvih problema. Postoji u svakom slučaju opcija osnivanja svog 

komunalnog poduzeća. 

 

Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (14 glasova ZA) ovu točku dnevnog reda. 

 

TOČKA 6. IZVJEŠĆE O RADU GRADONAČELNIKA GRADA VALPOVA I  

        ZAMJENIKA GRADONAČELNIKA ZA RAZDOBLJE SIJEČANJ –  

        LIPANJ 2022. GODINE 

 

Matko Šutalo - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

 Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili (10 

glasova ZA, 3 glasa SUZDRŽANA) ovu točku dnevnog reda. 

 

 Vijećnik Filip Ivanović je napustio sjednicu, pa je sada nazočno 13 vijećnika na 

sjednici. 

 

TOČKA 7. PRIJEDLOG IV. IZMJENA I DOPUNA PRORAČUNA GRADA  

        VALPOVA ZA 2022. GODINU 

 

Oliver Vazdar - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 14. sjednici, održanoj 29. 

studenoga 2022. godine razmatrao predmetni prijedlog, te ga usvojilo jednoglasno (3 glasa 

ZA). 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi su sudjelovali: Dalibor Bošnjaković i Oliver 

Vazdar. 

 

Dalibor Bošnjaković 

- što se tiče materijala sve je uredno navedeno, ovi svi projekti sufinancirani od strane EU, 

jedino za iduću sjednicu bi molio, s obzirom da se spominje projekt ostavštine Matije Petra 

Katančića, odnosno trg, vidimo povećanje od 1,730.000 kn, čisto informacija vijećnicima 

kolika je ukupna vrijednost projekta, i rekapitulacija prihodovne i rashodovne strane, i koji su 

to ostali neplanirani radovi što se tiče projekta. 

 

Oliver Vazdar 

- to se može napraviti, međutim tu će nedostajati  podaci vezano za pomoći zbog toga što neće 

proći sve provjere, tako da nećemo znati što je od ZNS zadnje odobreno, ali to ćemo naglasiti 

koji je dio. 

 

Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (13 glasova ZA) ovaj prijedlog. 
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TOČKA 8. PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O IZVRŠAVANJU 

          PRORAČUNA GRADA VALPOVA ZA 2022. GODINU 

 

Oliver Vazdar - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 14. sjednici, održanoj 29. 

studenoga 2022. godine razmatrao predmetni prijedlog, te ga usvojilo jednoglasno (3 glasa 

ZA). 

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (13 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 9. PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA ZADUŽENJE 

          TVRTKI VALPOVAČKI  PODUZETNIČKI CENTAR d.o.o. VALPOVO 

          KOD POSLOVNE BANKE 

 

Oliver Vazdar - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 14. sjednici, održanoj 29. 

studenoga 2022. godine razmatrao predmetni prijedlog, te ga usvojilo jednoglasno (3 glasa 

ZA). 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi je sudjelovao Željko Varžić. 

 

Željko Varžić 

- naš klub će prihvatiti ovaj prijedlog, kako smo rekli i obrazlagali u dosadašnjem vremenu, 

svi oni projekti koji vode sufinancirani od EU sve više od 70% imat će našu podršku. 

 

Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (13 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 10. PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU JAMSTVA GRADA VALPOVA ZA 

            ZADUŽENJE TVRTKE VALPOVAČKI PODUZETNIČKI CENTAR  

          d.o.o. VALPOVO KOD POSLOVNE BANKE 

 

Oliver Vazdar - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 14. sjednici, održanoj 29. 

studenoga 2022. godine razmatrao predmetni prijedlog, te ga usvojilo jednoglasno (3 glasa 

ZA). 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi su sudjelovali. Dalibor Bošnjaković i Zvonko 

Barišić. 

  

Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (13 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 11. PRIJEDLOG ODLUKE O SOCIJALNOJ SKRBI GRADA VALPOVA 

 

Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  
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Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 14. sjednici, održanoj 29. 

studenoga 2022. godine razmatrao predmetni prijedlog, te ga usvojilo jednoglasno (3 glasa 

ZA). 

 

 Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (13 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 12. PRIJEDLOG PROGRAMA O IZMJENAMA PROGRAMA JAVNIH  

          POTREBA IZ PODRUČJA SOCIJALNE SKRBI, OBRAZOVANJA,  

          HUMANITARNIH DJELATNOSTI TE DRUGIH PODRUČJA OD  

          INTERESA ZA OPĆE DOBRO GRADA VALPOVA ZA 2022. GODINU 

 

Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 14. sjednici, održanoj 29. 

studenoga 2022. godine razmatrao predmetni program, te ga usvojilo jednoglasno (3 glasa 

ZA). 

 

 Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (13 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 13. PRIJEDLOG PROGRAMA O IZMJENAMA I DOPUNAMA  

          PROGRAMA JAVNIH POTREBA U KULTURI GRADA VALPOVA  

          ZA 2022. GODINU 

 

Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 14. sjednici, održanoj 29. 

studenoga 2022. godine razmatrao predmetni program, te ga usvojilo jednoglasno (3 glasa 

ZA). 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi su sudjelovali: Bruno Čačić i Zvonko Barišić. 

 

Bruno Čačić 

- samo malo pojašnjenje, Ustanova za kulturne djelatnosti Ante Evetović Miroljub Valpovo, 

redovne aktivnosti 1,613.000 kn, 135.000 kn mjesečno, što to spada u te redovne aktivnosti, 

Gradska knjižnica troši 700.000 kn za redovne aktivnosti, a Ustanova za redovne aktivnosti 

1,7 mil. kn, pa me zanima gdje ide tih 1,613.000 kn? 

 

Zvonko Barišić 

- sve aktivnosti spadaju u redovne djelatnosti Ustanove, počev od kina, koncerata, kazališnih 

predstava, gostovanja pisaca, svega, možemo dostavit točno koliko šta košta, dobit ćete točno 

sve specificirano. 

 

Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (13 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 14. PRIJEDLOG PLANA DJELOVANJA GRADA VALPOVA U PODRUČJU  

          PRIRODNIH NEPOGODA ZA 2023. GODINU 

 

Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  
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Predsjednik otvara raspravu. U raspravi je sudjelovao Željko Varžić. 

 

Željko Varžić 

- moram pohvaliti pročelnika Vuksanića i njegov odjel koji je to sve odradio, pripremio, bili 

smo u kontaktu pošto se radilo o ljudima vezani za onaj kraj gdje i ja živim, znam da je 

mukotrpan posao, pogotovo je to teško odrađivati ako znate da često komunicirate sa svim 

tim ljudima, a znate da će biti teško nešto od toga i kako je pročelnik objasnio do 5 %, onda 

znate koliki su to iznosi koji će biti isplaćeni krajem ove godine, pohvala odjelu još jednom. 

 

Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (13 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 15. PRIJEDLOG ODLUKA O DODJELI JAVNIH PRIZNANJA GRADA  

          VALPOVA ZA 2022. GODINU 

 

Zvonko Barišić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi je sudjelovao Dinko Župan. 

 

Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili ove prijedloge: 

 

 Plaketa „Grb Grada Valpova“: 

 

 1. Miroslav Štargl, 

    jednoglasno (13 glasova ZA), 

 2. Jens Michael Beutelspacher 

    jednoglasno (13 glasova ZA). 

 

Plaketa „Matija Petar Katančić“: 

 

- za područje duhovnog i sveukupnog društvenog života: 

 

1. Martin Glavica, 

    jednoglasno (13 glasova ZA), 

2. Kristijan Čorić, 

    jednoglasno (13 glasova ZA), 

 

- za područje kulture: 

 

1. Dubravka Cvenić, 

    jednoglasno (13 glasova ZA), 

2. Ljerka Perči, 

    jednoglasno (13 glasova ZA), 

 

Zlatna plaketa „Pečat Grada Valpova“: 

 

1. Stjepan Šmit, 

    jednoglasno (13 glasova ZA), 

2. Zlatko Presnac, 

     jednoglasno (13 glasova ZA), 

3. Josip Varžić, 

    jednoglasno (13 glasova ZA). 
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TOČKA 16. PRIJEDLOG RJEŠENJA O OSNIVANJU I IMENOVANJU  

          POVJERENSTVA ZA ZAKUP POLJOPRIVREDNOG ZEMLJIŠTA U 

          VLASNIŠTVU REPUBLIKE HRVATSKE ZA GRAD VALPOVO 

 

Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi je sudjelovao Siniša Galovac. 

 

Siniša Galovac 

- u ime kluba vijećnika VNL u Povjerenstvo za zakup poljoprivredno zemljišta u vlasništvu 

Republike Hrvatske za Grad Valpovo predlažem: Slaven Mijatov, za predsjednika, pravne je 

struke, Željko Šutalo, agronom, Ivica Walz, geodeta, Zvonimir Petnjarić, koji je imenovan 

ispred Županije, Tihomir Validžić, ispred Ministarstva poljoprivrede, njegova zamjena je gđa. 

Marija Kuprešak, te dva vijećnika Gradskog vijeća Grada Valpova: Marijana Mandića i 

Brunu Čačića. 

 

Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (13 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 17. PRIJEDLOG RJEŠENJA O OSNIVANJU I IMENOVANJU  

          POVJERENSTVA ZA UVOĐENJE U POSJED POLJOPRIVREDNOG  

          ZEMLJIŠTA U VLASNIŠTVU REPUBLIKE HRVATSKE ZA GRAD  

          VALPOVO 

 

Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi je sudjelovao Siniša Galovac. 

 

Siniša Galovac 

- u ime kluba vijećnika VNL u Povjerenstvo za uvođenje u posjed poljoprivrednog zemljišta u 

vlasništvu Republike Hrvatske za Grad Valpovo predlažem: Slaven Mijatov, kao predsjednik, 

Željko Šutalo, agronom i Ivica Walz, geodeta. 

 

Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (13 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 18. PITANJA I PRIJEDLOZI 

 

………. 

 

Budući se nitko nije javio za riječ pod ovom točkom dnevnog reda, predsjednik 

Gradskog vijeća Grada Valpova zaključuje rad sjednice u 21, 45 sati.  

 

 

………. 

 

        ZAPISNIČAR              TAJNIK GRADA           PREDSJEDNIK 

             GRADSKOG VIJEĆA 

 

    Tonka Bartulović-F.        Zvonko Barišić, dipl. iur.            Igor Uranjek 


